
 

 

  

 

 
  

Γράφω στο τετράδιό μου την γενική ενικού (τον) και την γενική 

πληθυντικού (των) των παρακάτω ουσιαστικών. 

 

Ουσιαστικό  Ποιον;  Ποιων;  

ο γίγαντας  τον γίγαντα  των γιγάντων  

ο άρχοντας  

ο Έλληνας  

ο πίνακας  

ο αγώνας  

ο φοίνικας  

ο ελέφαντας 

ο καρχαρίας 

ο ξιφίας 

ο κάστορας 

ο χειμώνας 
 

Γράφουμε  τον με όμικρον (ο) όταν μιλάμε για ένα 

(ενικός αριθμός).  
                 π.χ. τον άντρα  

Γράφουμε  των με ωμέγα (ω) όταν μιλάμε για πολλούς. 

(πληθυντικός αριθμός).  

π.χ. των αντρών 


